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PROTOKOŁ Nr XIX/2016 
z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 29 czerwca 2016r. 
 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dziewiętnaste w bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Apel Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 
23 maja 2016r w sprawie upamiętnienia ofiar przewrotu majowego (w załączeniu do protokołu). 
 
W odpowiedzi na apel Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Przewodniczący Rady Miejskiej 
Jacek Kołodziej poprosił Radnych oraz wszystkich biorących udział w obradach sesji o powstanie oraz 
o oddanie hołdu i uczczenie minutą ciszy wszystkich poległych podczas przewrotu majowego, którzy 
w maju 1926r. w obronie wolności i demokracji ponieśli najwyższą ofiarę. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo Przewodniczącego Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego (w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych  
w obradach udział bierze 14 Radnych. W związku z powyższym, stwierdził quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał na dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz, Pana Zastępcę Burmistrza, Panią 
Skarbnik, Pana Sekretarza, Prezesa ZNP, Dyrektorów podległych jednostek oraz Sołtysów. Ponadto 
poinformował, że na sesję zostali zaproszeni Starosta Powiatu Koneckiego, Przewodniczący Rady 
Powiatu oraz Radni Rady Powiatu - nie są obecni, ponieważ w dniu dzisiejszym o godz. 12.00 odbędzie 
się Sesja Rady Powiatu. 
 
Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają uwagi bądź propozycje  
do otrzymanego porządku obrad. Uwag nie wnoszono. Radni otrzymali projekt porządku obrad oraz 
mają go przed sobą Przewodniczący stwierdził, iż nie zachodzi potrzeba jego odczytywania.  
 
Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z  XVIII sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Ocena funkcjonowania Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie za 2015r 

 Odczytanie protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w MGOPS w Stąporkowie 
7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015r. 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach  
z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki 
samorządu terytorialnego, 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 2015r 

c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z  wykonania budżetu za 2015 rok, 

d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Stąporkowa, 

e) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach dotyczącej opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 
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f) dyskusja, 
g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu 
w Stąporkowie 

 odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w MGOKiS  
w Stąporkowie 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Stąporkowie 

 odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w SP ZOZ  
w Stąporkowie 

c) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy na dzierżawę, 
d) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 2016r, 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2016-2026, 
f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2016r., 
g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania w zakresie transportu 

zbiorowego i dróg publicznych, 
h) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stąporków, 
i) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Stąporków, 
j) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę, 

k) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Stąporków. 

9. Zapytania i interpelacje radnych. 
10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 
 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 14 głosami „za” 
(przy biorących udział w obradach 14 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 3.  Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni otrzymali protokół. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radnych jednogłośnie 
14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych). 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Informację Przewodniczącego o działalności 
międzysesyjnej (w załączeniu do protokołu). 
  
Pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  
 
Zastępca Burmistrza odczytał Informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej (w załączeniu  
do protokołu). 
 
Pkt 6. Ocena funkcjonowania Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie  
za 2015r 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Elżbieta Kołodziej odczytała protokół Komisji 
Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w MGOPS w Stąporkowie (w załączeniu do protokołu). 
 
Radni nie zgłaszali pytań ani uwag do Oceny funkcjonowania MGOPS w Stąporkowie, jak również  
do protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej. 
 
Pkt 7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015r 
 
Pkt 7 a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach 
z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki 
samorządu terytorialnego 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na ponad dwa tygodnie przed dzisiejszą sesją Radni 
otrzymali Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015r, sprawozdanie również 
zostało zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
 
Pani Skarbnik Anna Pisarczyk odczytała Uchwałę Nr 35/I/2016 VIII Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 27-04-2016r w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania 
budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu 
terytorialnego (w załączeniu do protokołu). 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionej opinii.  
 
Pkt 7 b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  
z wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za 2015r 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Sławomir Dąbrowski odczytał Opinię Komisji Rewizyjnej  
do sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miejskiej  
w Stąporkowie za 2015r (w załączeniu do protokołu). 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionej opinii.  
 
Pkt 7 c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/129/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 7 d) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Stąporkowa 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Sławomir Dąbrowski odczytał Wniosek Komisji Rewizyjnej  
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa (w załączeniu do protokołu). 
 
Pkt 7 e) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach dotyczącej opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 55/I/2016 VIII Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 30 maja 2016r dotyczącej opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium (w załączeniu do protokołu). 
 
Pkt 7 f) dyskusja 
 
Radny Edward Mazur – powiedział, że wyniki za 2015 rok były dobre. Inwestycje zostały wykonane,  
za wyjątkiem montażu piłkochwytów przy Szkole Podstawowej Nr 1, co powinno być zrealizowane,  
bo były zabezpieczone pieniądze. Inwestycji było jednak za mało - 2015r ceny za wykonanie robót były 
o połowę, lub w niektórych przypadkach nawet więcej niż połowę mniejsze jak w 2014r i można było 
inwestycji zrobić więcej. Ponadto poprosił Panią Skarbnik, aby w przerwie wskazała inwestycję  
w Niekłaniu Wielkim, której nie może znaleźć. 
Podsumowując powiedział, że rok 2015 nie był złym rokiem.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej dodał, że dzięki Pani Burmistrz i Radnym rok 2015  
na pewno nie był złym rokiem. 
 
Pkt 7 g) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok.  
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/130/2016 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków  
z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2015 rok  
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Radni Rady Miejskiej oraz wszyscy obecni na sesji brawami nagrodzili Panią Burmistrz. 
 
Burmistrz Dorota Łukomska podziękowała za jednogłośne udzielenie absolutorium.  
Pani Burmistrz powiedziała: rok 2015 był dobrym rokiem dla naszej Gminy, ale to dzięki Wam 
wszystkim, nawet tym, którzy „dokuczali”, bo staraliśmy się jeszcze lepiej pracować. Dziękuję 
wszystkim, a w szczególnie Pani Skarbnik, która pilnowała wydatków bieżących i dbała o nasze finanse. 
W maju tego roku mieliśmy 7,7 mln zł wolnych środków, na koniec tego roku zejdziemy do 25% 
zadłużenia i przed nami jeszcze wiele inwestycji.  
Pani Burmistrz wskazała tylko jeden problem, którym są drogi powiatowe. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej w imieniu Rady złożył Pani Burmistrz gratulacje.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
Pkt 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady Miejskiej zostały omówione wszystkie projekty uchwał wraz ze złożonymi autopoprawkami, 
ponieważ Radni mają je przed sobą nie będą odczytywane. 
 
Pkt 8 a)  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Stąporkowie 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Elżbieta Kołodziej odczytała protokół z kontroli Komisji 
Rewizyjnej przeprowadzonej w MGOKiS w Stąporkowie. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały oraz do protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej. 
 
W głosowaniu jawnym 13 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” (przy biorących udział  
w obradach 14 Radnych) została podjęta uchwała Nr XIX/131/2016 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za 2015 rok Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Stąporkowie. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 b) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Sławomir Dąbrowski odczytał protokół z kontroli Komisji 
Rewizyjnej przeprowadzonej w SP ZOZ w Stąporkowie 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały oraz do protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/132/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2015 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 c) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy na dzierżawę 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
wspólnym posiedzeniu komisji. Radni wyrazili zgodę na zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat. 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/133/2016 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy na dzierżawę 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 d) Projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Uzależnień na 2016 rok 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/134/2016 w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 2016 rok. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 e) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków  
na lata 2016-2026 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
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W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/135/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stąporków na lata 2016-2026. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 f) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2016 rok 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/136/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2016 rok.  
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu  
na realizację zadania w zakresie transportu zbiorowego i dróg publicznych 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że ta uchwała była najszerzej omawiana 
na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wyjaśnił sołtysom i wszystkim obecnym na sesji, że Gmina 
Stąporków występuje o współfinansowanie trzech dróg tj. Gustawów - 930 m, ul. Górnicza - 378 m 
oraz Pardołów – Włochów - wstępnie 490 m po autopoprawce 990 m.  
Sesja Rady Powiatu odbędzie się dziś o godz. 12.00 i będzie podejmowana uchwała w której wskazano 
wykonanie ul. Górniczej 378 m oraz Gustawowa 930 m, natomiast droga Pardołów – Włochów nie jest 
brana pod uwagę. Powiat zadanie to wpisał do budżetu, ale ich finansowanie jest zerowe, a Gmina 
miałaby pokryć je w całości. Wykonanie drogi powiatowej jest zadaniem własnym nie Gminy  
a Powiatu. Na wspólnym posiedzeniu komisji Pani Mecenas wyjaśniła, że Gmina nie może sama 
całkowicie finansować zadania może je jedynie współfinansować. Rada w tej kwestii jest zgodna i chce 
pomagać we współfinansowaniu dróg powiatowych, pewne ustalenia były już w poprzednim roku. 
Dodał, że ponad tydzień temu odbyło się bardzo burzliwe spotkanie w Smarkowie, na którym Radni 
Gminni zostali źle potraktowani – usłyszeli: co wy tu robicie czy jesteście tu niepotrzebni, a przecież  
to Rada Gminy decyduje o współfinansowaniu. W powiecie mówią, że z wszystkimi gminami można  
się porozumieć tylko nie z Gminą Stąporków. My chcemy współpracować, bo w naszej Gminie  
w najgorszym stanie są drogi powiatowe. 
Następnie odczytał pismo, jakie w dniu wczorajszym wystosował do Starosty Koneckiego cyt.:  
W związku z projektem uchwały dot. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Koneckiego na 
wykonanie inwestycji drogowych, w dniu 27 czerwca 2016r na wspólnym posiedzeniu Komisji Rada 
Miejska w Stąporkowie ustaliła, że zadanie to może zostać zrealizowane przy wsparciu finansowym 
Gminy Stąporków jedynie w przypadku realizacji wszystkich trzech zadań i na zasadach wymienionych  
w projekcie uchwały. W przypadku jakichkolwiek zmian w zakresie realizacji zadań objętych uchwałą, 
Rada Miejska w Stąporkowie rozważy wycofanie uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej. 
Z treścią pisma został zapoznany Zastępca Burmistrza Robert Adamczyk. 
Rada chce decydować o współfinansowaniu dróg, a nie opierać się na realizacji czyiś obietnic. 
Nadmienił, że na posiedzeniu komisji rozważano zmianę projektu uchwały - albo będą robione 
wszystkie drogi albo żadna, jednak Rada postanowiła, że nie będą zmienianie żadne zapisy a ostatnie 
słowo należy do Pani Burmistrz, która będzie podpisywać Porozumienie. 
Poprosił Panią Burmistrz, aby stanowisko Rady było respektowane tj. Rada chce wykonać trzy drogi. 
Jeżeli Rada Powiatu podejmie dzisiaj uchwałę dot. dwóch dróg chcielibyśmy w ciągu tygodnia w formie 
pisemnej otrzymać informację i konkretną deklarację kiedy będzie robiona droga Pardołów – 
Włochów. Jeżeli będzie taka potrzeba Rada z Panią Skarbnik i Panią Burmistrz zabezpieczy środki na tą 
drogę. Chcemy osiągnąć nasz cel, jeżeli Radni Powiatowi są bardzo ważni to Radni Gminni również są 
ważni bo decydują zarówno o drogach gminnych jak również o współfinansowaniu dróg powiatowych, 
które należy zrobić. Nieprawdą jest, że nie jest określone jakie drogi powiatowe Gmina chce wykonać. 
W korespondencji, z którą Pani Burmistrz zapoznawała był szereg ustaleń dot. dróg które należy 
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wykonać ustalonych we współpracy z Radnymi i Sołtysami - przykładem jest newralgiczna droga  
w Odrowążu.  
Powiedział (nie wskazując nazwiska nieobecnego Radnego Powiatu), że jeżdżenie po miejscowościach, 
obiecywanie i wskazywanie priorytetowych dróg jest niepoważne i Rada nie może sobie na to 
pozwolić. Podsumowując zwrócił się do Pani Burmistrz, aby do dnia 8 lipca br. Rada została 
poinformowana jaką uchwałę podjęto w Starostwie. Radzie zależy na drodze w Pardołowie, będą o nią 
walczyć, kolejne wskazane drogi również będą ważne. Dodał, że Rada może nie ma takiej siły przebicia 
ale są Radni Powiatowi którzy powinni i dbać o nas. 
 
Radni nie mieli więcej uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/137/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Koneckiemu na realizację zadania w zakresie transportu zbiorowego i dróg publicznych. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 h) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku  
na terenie Gminy Stąporków 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że przetarg wygrała firma, która 
dotychczas obsługuje Gminę i będzie obsługiwać do końca 2018r. Należą się podziękowania Pani 
Skarbnik, bo w tym roku opłaty za odbiór nieczystości pozostaną na tym samym poziomie. Będzie 
przeprowadzona kalkulacja i być może w przyszłym roku będzie trzeba podnieść opłaty.  
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/138/2016 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie Gminy Stąporków 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 i) Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 
Stąporków 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/139/2016 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 
Stąporków. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 j) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 
 
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/140/2016 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. 
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Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 8 k) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Stąporków. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował Sołtysów, że deklaracja dotyczy jedynie 
nowych mieszkańców. 
  
Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” (przy biorących udział w obradach 14 Radnych) 
została podjęta uchwała Nr XIX/141/2016 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych  
na terenie Gminy Stąporków. 
Ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych. 
 
Pkt 9. Zapytania i interpelacje radnych. 
 
Radny Edward Mazur poruszył następujące tematy: 
 
1. Do Pani Burmistrz i Radnych wpłynął wniosek od rodziców Szkoły Podstawowej Nr 1. Poprosił,  

aby Pani Burmistrz wprowadziła zadanie dot. budowy sali gimnastycznej do budżetu. Stwierdził,  
że lepiej zrezygnować ze spłaty 600 tyś zł rozpocząć to zadanie i zrobić projekt. Jest to droga 
inwestycja i należałoby również złożyć wniosek o dofinansowanie. 

2. Przypomniał Pani Burmistrz i prosił o wprowadzenie do budżetu zadania - naprawa drogi  
do cmentarza oraz budowa parkingu. Droga jest w bardzo złym stanie i w ogóle nie ma parkingu. 

3. Mieszkańcy prosili o zgłoszenie problemu – na ul. 1 Maja od skrzyżowania ul. 1000-lecia  
do ul. Dr Anki oraz przy ul. Górniczej po opadach deszczu jadące samochody zalewają ogrodzenia  
i podwórka. Kanał burzowy jest po lewej stronie a pochył drogi po prawej zaproponował, gdyby 
wykopać kilka studzienek i przekopać pod drogą do kanału burzowego i byłoby to do zrobienia  
bez naprawy drogi.  

 
Pkt 10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
 
Burmistrz Dorota Łukomska – powiedziała, że inwestycje, o których wspomniał Edward Mazur będą 
wprowadzone do końca kadencji.  
Ad. 2. Drogę i utwardzenie parkingu przy cmentarzu planujemy wykonać w 2018 roku w ramach 
„Schetynówki” razem z ulicą do kościoła. 
Ad. 1. Opracujemy dokumentację na budowę Sali gimnastycznej w tej kadencji. Pracownicy  
są przeciążeni opracowywaniem dokumentacji i wykonywaniem wielu inwestycji, które niedawno 
wprowadziliśmy, dziś dodaliśmy budowę czterech wodociągów – więc mają co robić do końca tego 
roku. Podsumowując Pani Burmistrz powiedziała, że to co zadeklarowała w kampanii wyborczej będzie 
zrealizowane do końca 2018r. 
Ad. 3. Temat kanału burzowego był już poruszany, Inspektor Elżbieta Nowak tłumaczyła dlaczego  
na krzyżówce ul. Górnicza i 1 Maja zbiera się woda, ale możemy wrócić do tego tematu i sprawdzimy 
jaka jest tego przyczyna. Pani Burmistrz poprosiła Radnego Mazura by w tej sprawie został po sesji. 
 
Pkt 11. Sprawy  różne 
 
Dyrektor MGOKiS Katarzyna Sorn – podziękowała za zatwierdzenie sprawozdania Miejsko Gminnego 
Ośrodka Kultury i Sportu oraz za zaufanie jakim obdarzono jednostkę. Podziękowała również za dobrą 
współpracę z Radą, Panią Burmistrz oraz z Sołtysami. 
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Sołtys Lutej w imieniu własnym i mieszkańców podziękowała za wykonanie drogi w Lutej III. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że dbamy o wszystkie tereny naszej 
gminy, przynajmniej nasze drogi gminne są w bardzo dobrym stanie. 
 
Radny Edward Mazur  w imieniu organizatorów VI Pikniku Stąporkowskiego zaprosił na imprezę, która 
odbędzie się w niedzielę 10 lipca. Cel imprezy jest szczytny, dodał, że w 2015r 30 dzieci wyjechało na 
kolonie na 9 dni za 30 tyś zł, w 2016r 100 dzieci wyjechało na wycieczkę do Zatoru za 15 tyś zł.  
Z pomocą straży pożarnej i nawet małych strażaków pomagamy też wyremontować mieszkanie na 
Placu Wolności. Największa atrakcją Pikniku będzie akcja Małych Strażaków. 
 
Zastępca Burmistrza Robert Adamczyk w imieniu Przewodniczącego Świętokrzyskiej Izby Rolniczej  
w Kielcach zaprosił na posiedzenie Rady Powiatowej Świętokrzyskiej Izby Rolniczej, która odbędzie się 
w dniu 11 lipca 2015r o godz. 10.00 w Sali konferencyjnej Urzędu. 
 
Radny Sławomir Dąbrowski podziękował Radnym, Pani Burmistrz, Zastępcy Burmistrza oraz Pani 
Skarbnik za wkład jaki włożyli w zbiórkę pieniędzy na rzecz Filipa Grzeli mieszkańca Komorowa.  
Z zebranych środków kupiono obraz, który zostanie zawieszony w Sali konferencyjnej a pieniądze 
przekazano mamie chorego dziecka. 
 
 Pkt 12. Zamknięcie obrad sesji  
  
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad sesji. 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Justyna Głowala      Jacek Kołodziej 


